
Title (en)
Piston of an oscillating piston pump

Title (de)
Kolben einer Schwingkolbenpumpe

Title (fr)
Piston d'une pompe à piston oscillant

Publication
EP 1985855 A1 20081029 (DE)

Application
EP 08155014 A 20080423

Priority
• DE 202007005941 U 20070425
• DE 102008000780 A 20080320

Abstract (en)
The piston (10) has a channel (11) connecting the ends (18,19) and a non-return valve with a sealing element (20) loaded against a valve seat (17)
by a spring, whereby the valve seat of the non-return valve is an expansion of the channel. The channel has an annular groove (13) between the
valve seat and the outlet end of the piston whose outlet end boundary is a thrust bearing for the spring element (30). An independent claim is also
included for an oscillating piston pump.

Abstract (de)
Ein Kolben 10 einer Schwingkolbenpumpe, mit einem die Stirnseiten verbindenden Kanal 11 und einem Rückschlagventil, das ein durch ein
Federelement 30 gegen den Ventilsitz 17 belastetes Dichtelement 20 hat, wobei der Ventilsitz 17 des Rückschlagventils eine Erweiterung des
Kanals 11 ist, kann besonders einfach montiert werden, wenn der Kanal 11 zwischen dem Ventilsitz 17 und der auslassseitigen Stirnseite 19 des
Kolbens 10 eine Ringnut 13 hat, deren auslassseitige Begrenzung 15 ein Widerlager für das Federelement 30 ist.
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